





中鉴认证有限责任公司

## 环境管理体系认证证书

NO: 0070023E53151R4M

兹 证 明

### 凌华科技(中国)有限公司

中国(上海)自由贸易试验区芳春路 300 号

统一社会信用代码: 91310000760584491J

环境管理体系符合

### GB/T 24001-2016/ISO14001:2015 标准

该环境管理体系适合

工业类计算机、计算机数字信号系统及板卡、图形图像识别及处理系统 的制造和销售服务

(本证书范围仅包括证书所列场所。若覆盖范围涉及行政许可前置审批、强制性认证的,仅涵盖许可资质、强制性认证证书范围内的产品及服务) 须证 日期: 2023 年 11 月 29 日

> 本证书有效期自 2023 年 11 月 29 日始至 2026 年 11 月 28 日 获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效





公司代表 (签名)





中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C007- M

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询证书时效及适用性可向认证机构查询:网址:www.gzcc.org.cn 或致电:020-66390902。中国广东省广州市广州大道中227号华景大厦4楼(510600)中鉴认证有限责任公司





Zhongjian Certification Co., Ltd.

# CERTIFICATE OF CONFORMITY OF ENVIRONMENTAL MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

No:0070023E53151R4M

This is to certify that the environmental system of

### ADLINK TECHNOLOGY (CHINA) CO., LTD.

NO.300, FANGCHUN ROAD, CHINA (SHANGHAI) PILOT FREE TRADE ZONE

Organization Code: 91310000760584491J

is in conformity with

### GB/T 24001-2016/ISO14001:2015 Standard

This system is valid for the

MANUFACTURE AND SALE & SERVICE OF INDUSTRIAL COMPUTER, COMPUTER DIGITAL SIGNAL SYSTEM AND BOARD CARD, GRAPHICAL IMAGE DISCERN AND PROCESSING SYSTEM AND RELATED MANAGEMENT ACTIVITIES

(This certificate only covers the sites listed. If the covered scope involves pre-approval of administration permit or compulsory certification requirement,

Date of issue: 2023-11-29

Term of validity of this certificate:from 2023-11-29 to 2026-11-28 inclusive

This certificate remains valid only if the certified organization accepts and passes regular surveillance audits.



Representative of The Company





中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C007- M

The validity of this certificate could be confirmed via official Website Of CNCA (<a href="https://www.cnca.gov.cn">www.cnca.gov.cn</a>)
Further to the certificate applicability, please enquire the certified organization: visit <a href="https://www.gzec.org.cn">www.gzec.org.cn</a> or contact GZCC 020-66390902

4/F, Huajing Building, Guangzhou Dadaozhong, Guangzhou City, Guangdong Province, China (510600) Zhongjian Certification Co., Ltd.